
Uittreksel uit conceptverslag commissie EEB van 7 september 2015. 

Verslag van de behandeling van de Zomernota 2015 

 
4.a Voordracht Zomernota 2015 

 

De voorzitter vraagt de commissie die onderdelen uit de Zomernota te bespreken waarvoor de 

commissie verantwoordelijk is. 

 

De heer Wiesehahn (VVD) geeft aan ingenomen te zijn met het feit dat in de nieuwe begroting voor 

2015 duidelijk de eerste stappen te zien zijn voor een nieuwe koers. Zo wordt een extra investering 

waargenomen voor een betere aansluiting van het onderwijs op de arbeidsmarkt, en vindt tevens een 

reservering plaats voor een onderzoek naar een nog betere aansluiting van alle inwoners van Noord-

Holland op het digitale netwerk. Dit biedt ruimte voor groei. Ook is de fractie content met de storting 

van de eerste miljoen euro voor het MKB-innovatiefonds. Op economisch vlak is het college, naar de 

mening van de fractie, goed van start gegaan. 

De fractie heeft ook enkele vragen over de invulling van bepaalde beleidsonderdelen, onder meer ten 

aanzien van de cultuuragenda. Hierop ziet de fractie een subsidie voor de Cultuurcompagnie en de 

inboeking van 50.000 euro voor een onderzoek naar de wettelijke taken van Probiblio. De fractie is 

benieuwd wanneer de uitkomsten van dit onderzoek tegemoet kunnen worden gezien en of er al 

fondsen zijn voor dekking van de aanbevelingen die mogelijkerwijs uit het onderzoek zullen 

voortkomen. Spreker geeft aan dat de VVD de afbouw van subsidies voor de Cultuurcompagnie 

steunt, maar tegelijkertijd uitziet naar de meerwaarde die de cultuurnota voor de versterking van de 

cultuureducatie gaat hebben.  

 

De heer Ritsema (SP) geeft aan niet erg te zijn ingenomen met hetgeen voorligt. Het is de fractie niet 

geheel duidelijk waar precies de beleidsvernieuwing zit. De fractie constateert dat veel middelen naar 

de infrastructuur gaan en heeft enkele vragen inzake de stopzetting van subsidies aan organisaties, 

waaronder met name de subsidie aan de Milieufederatie. In PS zijn er ten aanzien van dit punt 

toezeggingen gedaan door de gedeputeerde Talsma.  

 

De voorzitter wijst op het feit dat de gestelde vragen betrekking hebben op een andere commissie. 

 

De heer Klein (CU/SGP) zegt blij te zijn met het feit dat een aantal beloftes uit het coalitieakkoord 

meer vorm begint te krijgen. Zo is de fractie content met het MKB-innovatiefonds en de provinciale 

werkambassadeur. Ten aanzien van dit laatste punt vraagt spreker zich af of deze ook concreet 

ingezet gaat worden om scholings- en stageprojecten te bevorderen, omdat daar een mogelijkheid is 

om de aansluiting met de arbeidsmarkt te versterken. Ook vraagt hij een toelichting op het voor het 

onderzoek naar glasvezel gereserveerde bedrag van 600.000 euro. Tot slot merkt spreker op, onder 

verwijzing naar programma 4.2, dat hij de reserveringen voor duurzame energie enigszins vindt 

tegenvallen en hij vraagt dit nader toe te lichten.  

 

Mevrouw De Meij (50PLUS) constateert dat er middelen zijn gereserveerd om de mismatch op te 

lossen. Zij heeft begrepen dat het hierbij met name om starters gaat en pleit ervoor om in dit 

verband ook iets voor ouderen te doen.  

 

De heer Van Raan (PvdD) verwijst naar pagina 7, alwaar wordt gesproken over onder meer de 

verduurzaming van onder meer havens. De fractie meent dat verduurzaming ook zit in het afschaffen 

van bijvoorbeeld kolen en benzine in de haven van Amsterdam, en mist een programma over 

verduurzaming in het algemeen.  

Ten aanzien van de ontwikkeling van bedrijventerreinen neemt de fractie aan dat de opwaardering 

van bedrijventerreinen gaat over bestaande bedrijventerreinen.  

Onder verwijzing naar pagina 76 geeft spreker aan dat ontsnipperen ook geld kan opleveren. Deze 

voordelen zijn in de stukken niet terug te vinden. 

Tot slot vraagt spreker zich af of het wel wenselijk dat de vaststelling van bestedingsplannen door GS 

gebeurt. Naar zijn mening heeft PS hier ook iets over te zeggen. 

 

De heer De Groot (D66) stelt vast dat met name mutaties zijn opgenomen die te maken hebben met 

het coalitieakkoord. Wel heeft spreker enkele vragen met betrekking tot budgetreserves en 

doelreserves. Hij doelt hiermee op onder meer de budgetreserves voor Duurzaamheid en Circulaire 

Economie, en vraagt zich af op welke wijze PS betrokken wordt bij de nadere invulling van de 



kaderstelling op dit punt. Ditzelfde geldt ten aanzien van het programma Water als Economische 

Drager.  

 

Mevrouw De Meij (50PLUS) heeft op pagina 15 kunnen lezen dat circa 92% van de 

vergunningsaanvragen wordt afgehandeld binnen de wettelijke termijn. Zij vraagt zich af hoe het 

gesteld is met de overige 8% en wat de reden is van deze langere doorlooptijd. Op pagina 17 gaat 

het over interbestuurlijk toezicht op gemeenten en spreekster vraagt zich af waar hierbij precies naar 

wordt gekeken. 

 

De heer Talsma (gedeputeerde) geeft richting SP aan besprekingen te hebben gevoerd met de 

Milieufederatie. Hij zal hier verder op ingaan in de commissie NLM. 

In antwoord op de vraag van de CU/SGP bevestigt hij dat het bevorderen van scholings- en 

stagetrajecten vooralsnog ook tot de taken van de werkambassadeur behoort. Momenteel is men 

echter nog bezig met het opstellen van een takenpakket en een profiel van de werkambassadeur. 

Mocht gaandeweg blijken dat het takenpakket te omvangrijk wordt bestaat de mogelijkheid dat 

hierin wijzigingen plaatsvinden. 

Richting 50PLUS geeft de gedeputeerde aan dat de aanpak ten aanzien van de aansluiting van 

onderwijs op arbeidsmarkt ook betrekking heeft op ouderen. Ten aanzien van de vraag over 

vergunningsverlening wijst hij op het feit dat 92% een zeer goed resultaat is. In die gevallen waarbij 

de wettelijke termijnen niet gehaald worden gaat het veelal om materie die zo complex is dat nader 

onderzoek nodig is.  

Naar aanleiding van de vraag van 50PLUS over het toezicht op gemeenten geeft de gedeputeerde aan 

dat het interbestuurlijk toezicht op gemeenten niet slechts plaatsvindt op financieel gebied, maar 

ook op andere aspecten, zoals bijvoorbeeld statushouders en de gemeentelijke 

milieuvergunningverlening. 

In tegenstelling tot de PvdD meent spreker dat ontsnippering in eerste instantie geld kost. Wellicht is 

er op termijn in het beheer winst te maken, maar hij gaat ervan uit dat, alhoewel ontsnippering een 

goede investering is, er vooralsnog geen sprake is van een verdienmodel.  

 

De heer Bond (gedeputeerde) licht, in antwoord op de vraag van de CU/SGP, toe dat het begrote 

bedrag van 600.000 euro niet geheel nodig zal zijn voor het onderzoek naar de digitale 

bereikbaarheid, maar het is in ieder geval voldoende om in eerste instantie de witte en grijze 

gebieden in kaart te brengen en datgene te doen om de volgende stap te kunnen gaan zetten. Naar 

verwachting zal uiterlijk ultimo 2015 inzichtelijk zijn welke stappen er gezet moeten gaan worden. 

Deze uitkomsten zullen met de commissie worden gedeeld.  

Voor het antwoord op de vragen van de PvdD verwijst de gedeputeerde naar het Masterplan 

Noordzeegebied.  

Voor wat betreft bedrijventerreinen is het uitgangspunt om bestaande bedrijventerreinen optimaal te 

benutten en zoveel mogelijk te voorkomen dat landschappelijk groen onnodig moet worden 

opgeofferd. Het komende najaar is er de regionale bedrijventerreinenvisie, waarbij in samenspraak 

met de regio gekeken wordt naar de ontwikkeling van vraag en aanbod. 

Ten aanzien het programma Water als Economische Drager geeft spreker aan dat een evaluatie een 

goed moment is om te kijken wat er goed is aan het programma en wat er kan worden verbeterd. 

 

De heer De Groot (D66) verduidelijkt dat hij bedoeld had te vragen op welke wijze de interacties 

tussen GS en PS goed neergezet kunnen gaan worden. 

 

De heer Bond (gedeputeerde) herhaalt dat de evaluatie een goed moment is dat te bepalen.  

 

De heer De Vries (gedeputeerde) geeft aan dat hij eind van de maand een gesprek heeft met de 

directie van de Cultuurcompagnie over de wijze waarop men meer in verzelfstandigde vorm denkt 

verder te gaan. Overigens heeft de Provincie ook aanzienlijk bijgedragen aan de frictiekosten die 

daar spelen. Voor wat het onderzoek naar de wettelijke taken van Probiblio betreft zegt hij toe de 

resultaten van het onderzoek met de commissie te zullen delen. Deze resultaten kunnen begin 

volgend jaar tegemoet worden gezien. 

Op de vraag van 50PLUS over de doorlooptijd van vergunningsaanvragen geeft de gedeputeerde aan 

dat, alhoewel altijd gestreefd zal worden naar 100%, 92% een positieve score is. Het interbestuurlijk 

toezicht op gemeenten vindt, naast de door de gedeputeerde Talsma reeds genoemde aspecten, ook 

plaats op bijvoorbeeld archiefbeheer. 

In reactie op de bijdrage van de VVD over de kaderstellende rol van PS ten aanzien van de 

programma’s Duurzaamheid en Circulaire Economie geeft spreker aan dat men momenteel bezig is 

met de startnotitie Energietransitie, welke met de commissie zal worden gedeeld. Ditzelfde geldt 



voor de Circulaire Economie. Daarnaast wordt het in het kader van de Circulaire Economie reeds 

ingezette beleid voortgezet. Ook vindt momenteel een verkenning plaats hoe de Green Deal te 

sluiten. In dit kader gaan er twee pilots lopen. 

 

De heer Van Raan (PvdD) zegt desgevraagd toe het rapport van het Planbureau voor de leefomgeving 

met gedeputeerde Talsma te zullen delen, waarin de kosten en opbrengsten van ontsnippering nader 

zijn opgenomen. Spreker geeft voorts aan blij te zijn met het antwoord van gedeputeerde Bond over 

het opwaarderen van bestaande bedrijventerreinen. Hij meent dat het ook het overwegen waard is 

om braakliggende terreinen weer terug te geven voor bouw of aan de natuur. 

 

De voorzitter sluit het agendapunt af. De conceptverslagen van de diverse commissies zullen 

gebundeld worden aangeboden aan PS. 

 

 

 


